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Írásbeli választ iaénvlő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi
Tamás Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Mi a minisztérium álláspontja a háztet ők fehérre festésének kötelezettsége, avagy
támogatása kapcsán?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt id őszakban több helyen lehetett olvasni egy kezdeményezésr ő l, melynek lényege a
háztetők fehérre festésének kötelezettsége, avagy támogatása . Bizonyos kutatások szerint, ha
például az egymilliónál több lakosú városokban jelentősen növelnék a tetők és a járdák
fényvisszaverő képességét, azzal az északi féltekén egyetlen nyár alatt 57 gigatonna szén -
dioxid kibocsátás melegítő hatását lehetne ellensúlyozni . Ez majd duplája a világ egy éves
kibocsátásának .
Több amerikai nagyvárosban már építési elő írások teszik kötelezővé az új, lapos tetős házak
tetőzetének világosra festését. Steven Chu energiaügyi miniszter pedig a jövőben
adókedvezménnyel is támogatná azokat, akik fehérre meszelik a háztetőt .
A kezdeményez ők szerint a projekt minimális anyagi ráfordítást igényel és már a múltba n
megvalósított példákra épül .

Mindezekre figyelemmel kérdezem Miniszter Urat :

Mi a minisztérium álláspontja a háztetők fehérre festésének kötelezettsége, avag y
támogatása kapcsán ?

Tanulmányozták-e már az említett javaslatot? Amennyiben igen, mire jutottak a
felvetés kapcsán?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . augusztus 15.

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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